
Referat årsmøte for Gynkreftforeningens lokallag Stavanger og
omegn- 30.01.23

Totalt 6 stemmeberettigede til stede på Vardesenteret i Stavanger.
Tone Nikolaisen, Gunhild Næss, Elena Egge Roux, Linda Hvidsten, Marit Stavland,
Anna Skjæveland

Møteleder: Tone Nikolaisen
Referent: Gunhild Næss

Innkalling og saksliste
Enstemmig godkjent av årsmøtet.

Årsberetning ved Tone Nikolaisen
Etter forrige årsmøte i 2022 har det blitt avholdt 4 styremøter to fysiske og to pr
telefon grunnet sykdom og behandling i lokallaget. Per 31.12.22 hadde vi 85
medlemmer, hvor 15 meldte seg inn i 2022.
Det ble totalt arrangert 5 aktiviteter fra foreningen og andre arrangørere, og
gjennomsnittlig oppmøte på disse aktivitetene var 2-8 stk.

Årsregnskap og budsjett ved Tone Nikolaisen
Ved inngangen til 2022 startet lokallaget  med 128.540kr og ved inngang til 2023 står
foreningen med totalt overskudd 144.206kr.

Ved få påmeldte til medlems kveldene blir disse rimelige og det har ikke vært dyre
utgifts punkt for foreningen så langt i driften.

Regnskapet fremvises, og de forskjellige postene forklares av kasserer. Lokallaget
har brukt svært få midler under pandemien. Totalt sett er overskuddet godt, jevnlig
innskudd fra Norsk Tipping og grasrot andelen.
Årsregnskapet er enstemmig godkjent av årsmøtet.

Innkomne forslag
- Gynkreftgenseren. Ønske om å utvikle dette til et helt produkt/ oppskrift fra

A- Å.
- Flor og Fjære. Ønske om opplevelse/ aktivitet her for medlemmer. Elena

kontakter dem for pris og tid.
- Familiedag. Ønske om å arrangere en familiedag ved stranda, med båling

og kos. Dato må settes.



- Ønske om samarbeid med Kreftforeningen og Thea Steens minnefond.
Mål er bla. å få unge gynkreftrammede oppmerksomme på lokallaget.
Linda kontakter Camilla Gram/ Tove/ Tonje Steen ang dette.

- Årsmøtet har vedtatt at fremtidens årsmøter skal avholdes ved
Vardesenteret, mens medlemsmøter ellers gjennom året skal avholdes i
Kreftforeningens lokaler om det gjøres en avtale om lån og at de er
tilgjengelig.

- Gunhild kontakter Modern House ang Gynkreftkoppen og muligheten for
produksjon og eventuelt kostnader. .

- Elena kontakter Viking fotball + Sandnes Ulf ang mulighet for å stå på
stand under kamper og få tilgang til kamper.

- Linda kontakter venninne i Barnekreftforeningen ang tips og forslag fra
henne.

- Gunhild kontakter venninne i Damp ang arrangement i sauna.
- Forslag om arrangement hos Sip and paint i Fargegaten. Tone sjekker ut.
- Ønske om å nå flere og yngre gynkreftrammede i de kanalene de bruker

(IG og lignende). Avventer nærmere beskjed fra hovedstyret ang SOME
pakke.

- Gunhild oppretter skjema i Docs, slik at styremedlemmene enkelt kan
holde seg oppdatert i et levende skjema.

- Ønske om å stå på stand på Verdens Kreftdag- 04.02.23. Marit og Anna
sjekker ut muligheter ved Kvadrat eller Madla Amfi.

Valg av nytt lokallagsstyre
Styreleder: Tone Nikolaisen
Nestleder: Gunhild Næss
Styremedlem 1: Linda Hvidsten
Styremedlem 2: Elena Egge Roux
Vara 1: Marit Stavland
Vara 2: Anna Skjæveland
Kasserer: Tone Nikolaisen + Linda Hvidtsen

Nytt styremøte 22.03.23


